
Styremøte Gol JFF, 14.6.2022 

Sted: Bygghjelp 

Tilstede: Christoffer, Hallgrim, Jan Erik, Martin, Wibekke 

 

NM i fluefiske. Avtale med grunneiere i boks. Mangler siste tilbakemelding på tilgang på båter. 

Fiskedag for 5. klasse gikk veldig bra. Mange fikk fisk og mye backlash. Evaluering neste år, er det 

ønskelig å kjøre helt til veikul og bruke det som base. Sparebank 1 sponset stenger til 50000. I tillegg 

er det to kull, som nå er 6. og 7. klasse, som ikke har fått 5. klasse tur pga pandemien. Disse vil få 

utdelt gratis stenger ved skoleavslutningen, også sponset. 

Aktivitetsuke i regi av Gol IL. Midler frå Gjensidigestiftelsen. Gol JFF har den ene dagen hvor vi 

arrangerer fiskedag i Dalføret. Barn frå 1.-10. klasse. 10 videregående elever som er med og 

arrangerer. Transport er bestilt. Grilling. 

Kvinneskytingsdagen ble arrangert. Dårlig oppmøte. Neste kvinnearrangement er hagleskyting. 

Satser på å kjøre to skytedager for kvinner. 

Diskusjon om skjerping av sikkerhetsreglene på haglebanen. Mulighet til å bortvise folk som ikke 

retter seg etter instruktør. Christer lager også et skriv om rutiner som dokumentasjon. 

Diskuterte om det går ann å få til en slags standplass for hagleskyting. Er strenge regler om at det 

skal være rikosjettfritt foran standplass så må antagelig være en mobil løsning. 

Container, 10 fot, er kjøpt inn. Blir levert snart. Skal stå på skytterbanen og brukes til lagring av 

kastemaskiner og duer. Kan få dispensasjon til å oppbevare ammunisjon, men ikke komplette våpen. 

Spørsmål om sporingskurs. Christer sjekker med instruktør. 

Martin legger snart ut jaktkort, legger ut alle dagene fram til jul med én gang. Må få avklart med 

grunneier om annen jaktaktivitet så det ikke kolliderer. 

Hytta legges ut snart på iNatur. Diskutert om vi kan få inn en vedfyrt ovn. Triveligere og varmer 

bedre enn gassfyring. 

Våre nyutdanna jegerprøveinstruktører, Christoffer og Lars kjører kurs ett etter sommeren. Veldig 

bra jobbet. Det er 15 obligatoriske skudd som del av kurset, så det ble diskutert om laget skal kjøpe 

inn 22 kaliber våpen for formålet. Vi tar dette opp igjen senere. 

 

Neste styremøte, torsdag 18. august kl. 20:00 

 


